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Det behövs en tydligare redovisning av det faktiska antalet barn i grupperna för att 
stadsdelsnämnden ska kunna följa hur utvecklingen i den egna stadsdelen ser ut. 
Antalet barn i barngrupperna är viktig information för de föräldrar som ska välja 
förskola. I Stockholms stad har politikerna beslutat om max 14 barn i de lägre 
åldrarna och max 18 barn för de äldre barnen. Moderaterna vill se en genomgripande 
granskning om dessa tak verkligen hålls eller om barngrupperna är större än så. 
Barngruppernas storlek är ett viktigt kvalitetsmått, tillgången till personal är 

avgörande för omsorgen samt den pedagogiska verksamheten och personaltätheten 

det främsta uttrycket för en trygg förskolemiljö. 

 

Med anledning av ovan önskar vi svar på följande frågor: 

1. Hur ser det ut med barngrupperna i Hägersten-Liljeholmens förskolor. Kan 

förvaltningen redovisa hur barngrupperna ser ut för varje avdelningen samt 

personaltätheten på förskolorna i dagsläget? 

 

2. Kan förvaltningen redovisa siffor per förskola för barngruppernas storlek fördelat 

på antalet barn på avdelningar för yngre barn, respektive barn på avdelningar för 

äldre barn? 

 

3. Undersöka om barngrupperna inom stadsdelen riskerar att öka. 

 

4. Stadsdelsnämndens möjligheter att med rådande budget, och utan att ge avkall 

på kvalitet och personaltäthet, upprätthålla de av kommunfullmäktige beslutade 

taken för barngruppernas storlek om 18 för stora barn respektive 14 barn för små 

barn. 


